
Tisztelt Munkavállalók!

2023. 03. 21-én tartott Felügyelő Bizottság-i ülés rövid beszámolója:

Témák:
• a Magyar Állam képviseletében most már a Belügyminisztériumhoz tartozunk, emiatt a 

Társasági Szerződést módosítani kell. 
• KEHOP ( Környezeti és Energiahatékonysági Operatív Program) beruházások: tarthatóak a 

tervek, de adott esetben felmerülhet a hitel felvételének lehetősége. A Kft. a tavalyi évet sem
zárta veszteségesen, ezért reméljük a 2023-as év is hasonlóan alakul. Az élelmiszer 
költségek, az energiaárak, az infláció emelkedése mellett is a Társaság jelentős 
megtakarításokat ért el, amiben hatalmas szerepe van a felelős gazdálkodásnak.
Jelenleg ÁSZ ellenőrzés folyik az energia megtakarításokra vonatkozóan. A Társaság a 
kormányzati szintű elvárást ( 25%) túlteljesítette. Igazgató Úr megdicsérte a divíziók 
dolgozóit az energia tudatos és célszerű felhasználásáért. Jelenleg Budapesten a Honvéd 
Kórháztól vett villamosenergia ára megduplázódott, ez ügyben a tárgyalások folyamatban 
vannak.

• Térítési Díj Szabályzat módosítása (ez részletesen fent van az intraneten).
Itt a változások azért vannak, mert változik a piac, és a versenytársakhoz is folyamatosan 
alkalmazkodni kell.
Az eszközöket tekintve a Társaság helyzete nem romlott, de a HR helyzet sajnos nem javult.
A radiológia a kardiológia  és az endokrinológia orvosait elszívja a magánellátás, ezzel 
nehéz versenyezni.

• Belső ellenőri jelentések (humánerőforrás gazdálkodás, munkaügyi folyamatok, jelenlétek, 
stb.), intézkedési terv, kockázatértékelés, és az éves munkatervek megtárgyalása megtörtént.

• Igazgató Úr beszámolt a Volánbusz Zrt. közbeszerzésének kiírásáról, Nyugat-és Kelet-
Magyarországon a legjobb ajánlatot a Vasútegészségügyi NK Kft. adta, de még 
eredményhirdetés nem történt ez ügyben.
Kaposváron szeretne a Kft. új rendelőt nyitni, ill. Pécsett a rendelő karbantartásához a MÁV
Zrt. ingatlangazdálkodási szakembereivel tárgyalások folynak.

• Év végi juttatás második felével kapcsolatban kiadott igazgatói utasítás mindenki számára 
elérhető az intraneten. Jelenleg a Társaságnak nincs lehetősége ezt a juttatást kifizetni.
Ez a helyzet a jelentős mértékű beruházásokkal kapcsolatos pályázatok önerő része miatt 
alakult ki, melyeket mindenképp ki kell fizetni, de épp emiatt átmenetinek tekinthető! Ezek 
a több, mint 5 éve várt beruházások jelentős összegek megtakarítását teszik lehetővé a 
jövőben több divízióban is, mely az egész Cég költségvetésére pozitív hatással lesz. Fontos 
megjegyezni, hogy a Társaság anyagi helyzete mindemellett stabil, a működéshez szükséges
források biztosítottak.
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Áldott húsvéti ünnepeket kívánunk minden munkavállalónak.
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